

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: Middle East Holding Company PLC

Date: 03-03-2021 10:32:47 AM

Subject: The Resolutions Of The General Assembly

Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: شركة الشرق الأوسط القابضة م.ع.م التاريخ: 03-03-02-2021 AM الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي

The Ordinary General Assembly Meeting of Middle East Holding Company PLC was held on 12:00 On 02-03-2021 at gameeting 2021/com.meholding co://http, the shareholders participation in the Assembly Meeting was 99.250%

The following decisions were adopted at the Meeting:-

عقد الساعة 02-03-201 على 12:00 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة شركة الشرق الأوسط القابضة م.ع.م.وذلك في رابط الكتروني وبنسبة حضور 99.250% تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-

## Subject: Electing the following members (legal entity) and (person) as Board of Directors

Electing the following as a Board of Directors:

Name	Nationality
Wasef Yacoub Maser Azar	Jordanian
Yazeed Adnan Mustafa Al Mufti	Jordanian
Fares Eid Mufleh Al Qatarneh	Jordanian
Fadi Rushdi Mohammad Abu Fazaa	Jordanian
Karim Mahdi Husni Al Saifi	Jordanian
Yazan Jehad Abdulkarim Al Bargouthi	Jordanian

الموضوع: انتخاب أعضاء مجلس ادارة (شركة/شخص طبيعي)

انتخاب اعضاء مجلس الإدارة للشركة من السادة التالية اسماؤهم:-

الجنسية	الاسم
أردني	واصف يعقوب نصر عازر
أردني	يزيد عدنان مصطفى المفتي
أردني	فارس عيد مفلح القطارنة
أردني	فادي رشدي محمد ابو فزع
أردني	كريم مهدي حسني الصيفي
أردني	يزن جهاد عبد الكريم البرغوثي

Subject: Approving the appointment / reappointment of

الموضوع: الموافقة على تعيين / إعادة تعيين مدققي الحسابات



the auditors for the financial year and authorizing the board of directors to determine their fees	للسنة المالية وتفويض مجلس الإدارة لتحديد أتعابهم
Approving the appointment/reappointment of the auditors Ernst & Young Jordan for the financial year 31-12-2021.And authorizing the board of directors to determine their fees	الموافقة على تعيين /او اعادة تعيين مدققي حسابات السادة Ernst & Young Jordan لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية 2021-12-31
Please accept our sincere thanks and appreciation.  Name: Yazan Bargouthy  Position: Founder	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Yazan Bargouthy المنصب: مؤسس